
AGENDERINGSVERZOEK 

 

De Eindhovense VVD heeft met enige verbazing kennis genomen van de brief van afgelopen vrijdag waarin deels wordt 

aangegeven wat de stand van zaken is met betrekking tot het ‘duurzame stappenplan Muziekgebouw Eindhoven’. De 

VVD is van mening dat er nog voor de kadernota een commissie EM dient te worden uitgeschreven waarin 

onderstaande vragen worden beantwoord en besproken. Er zijn technische vragen toegevoegd en de VVD gaat ervan 

uit dat voor de commissie EM deze vragen van een antwoord zijn voorzien. 

 

De VVD verzoekt om parallel aan de commissie RV van 16 juni een extra commissie EM uit te schrijven. Hiermee wordt 

de raad ook de tijd geboden om de uitkomsten van dit debat in haar voorbereiding op de Kadernota te betrekken. 
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De brief geeft aanleiding voor een toelichting waarbij er ruimte moet zijn voor een 
debat. De brief behelst niet het hele stappenplan en in de brief is nog veel 
onduidelijk. Daarom bevat de agendering, naast een aantal politieke vragen, ook 
technische vragen. 
 

 
Technische vragen 
 

 
1. Welke aanvullende informatie is er nodig van het Muziekgebouw Eindhoven 

om de definitieve RIB aan de raad te versturen? 
2. Wanneer heeft het college het verzoek gedaan aan het Muziekgebouw 

Eindhoven voor meer informatie en wanneer verwacht ze deze te 
ontvangen?  

3. Waaruit bestond de afgelopen maanden de afstemming tussen de 
gemeente en Muziekgebouw Eindhoven? 

4. Welke acties zijn er ondernomen richting het Rijk? 
5. Stap 1: Is er naast contact tussen Muziekgebouw Eindhoven en provincie ook 

contact geweest tussen gemeente en provincie en waaruit bestond dit 
contact? Zo nee, waarom niet?  

6. Stap 2: In de brief verklaart u dat de verwachting is dat dit niet voorziet in 
een bijdrage voor 2016, terwijl de voorzitter van de bestuurscommissie 
Stedelijk Gebied heeft verklaard dat besluiten begin 2016 pas worden 
voorzien. Waarop baseert u de positieve insteek? 

7. Stap 5: Welke nieuwe mogelijkheden die kunnen bijdragen aan de verlaging 
van de huisvestingskosten en/of verbetering van de exploitatie worden door 
de Gemeente, Muziekgebouw Eindhoven en CBRE onderzocht?  

8. Stap 5: Wat is de prognose en hoe realistisch is deze prognose? 
9. Stap 5: Aan wie is de opdracht gegeven voor deze nadere uitwerking en 

wanneer kan de raad hierover beschikken? 
10. Stap 7: Welke gesprekken hebben er wanneer plaatsgevonden?  
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In te brengen standpunt / 
zienswijze fractie 
 

 
Het in te brengen standpunt is lastig te omschrijven als de informatie niet toereikend 
is. In de brief 'informatievoorziening over stappenplan Muziekgebouw Eindhoven 
d.d. 12 februari 2015' staat zelfs letterlijk:  
 

‘Wethouder zegt toe dat de resultaten van het stappenplan met de raad in 
de maand mei te willen delen, gezien de voorbereiding en uitwerking van de 
kadernota.' 

 
Hoewel er in mei een bericht is verschenen dat de brief begin juni zou komen, is het 
voor de VVD volstrekt onduidelijk, gezien de inhoud van de brief, waarom dit niet 
conform de toezegging ´in de maand mei´ met de raad gedeeld had kunnen worden.  
 
De VVD maakt zich grote zorgen over de financiële positie van het Muziekgebouw 
Eindhoven en heeft dit de afgelopen maanden meerdere malen aangegeven. Op dit 
moment kunnen wij niet anders concluderen dan dat het ´duurzame stappenplan´ 
alles behalve duurzaam is. Op dit moment levert geen van de genoemde stappen 
een concrete financiële bijdrage op.  
 
De VVD hecht er waarde aan om vóór de Kadernota hierover met het college van 
gedachten te kunnen wisselen.  
 

 
Discussiepunten waarop 
reactie / standpunt / 
zienswijze van overige 
fracties en wethouder 
wordt gevraagd 

 
1. Wat is het vervolgtraject om wél tot een duurzame financiële oplossing te 

komen? 
2. Wat is de stand van zaken omtrent de fusie?  
3. De nieuwe directeur van Stichting Cultuur Eindhoven zegt in de krant dat hij 

geen voorstander is van een fusie tussen Muziekgebouw Eindhoven en 
Effenaar. Welke rol speelt de mening van de heer van Dalen? 

4. De wethouder cultuur heeft nadrukkelijk verklaard dat Stichting Cultuur 
Eindhoven met een schone lei start en ‘dat de lei nog nooit zo schoon is 
geweest’. In de commissie willen we hier een duiding op ten opzichte van de 
uitspraken van de directeur van Stichting Cultuur Eindhoven i.o. 

5. Wat zijn de gevolgen nu het ‘duurzame stappenplan’ niet duurzaam blijkt te 
zijn? 
 

 

 

 


